
Borgermøde den 17.marts 2016  

Det var første cafeaften med byfornyelse som emne. Jørgen Møller bød velkommen på vegne af 

koordineringsudvalget og fortalte om, hvad der er sket indtil nu og hvad, der skal ske de næste 

måneder.  

Forslag til byfornyelse m.v. skal være færdigskrevet inden sommerferien, så byrådet kan aflevere 

den til ministeriet i september måned. Så er det kun at håbe på, at der kan begynde at ske noget 

”fysisk” i begyndelsen af 2017. 

Thomas Andersen, projektleder fra Billund kommune fortalte om den fokus, der via 

landdistriktspolitikken, er på de små bysamfund fra Billund kommunes side. 

Tenna Tychsen fra firmaet Promonitor guidede de mange borgerne igennem aftenen med 

forskellige opgaver ved bordene og arkitekt Jan W. Hansen fortalte om traditionelle stationsbyers 

historier og indretning. Jan W. Hansen kom også ind på forskellige områder i Vorbasse, som kan 

blive mere harmoniske og fremstå mere attraktive, hvis der sker en fornyelse af områderne. 

Der var masse af spørgsmål og udsagn, som de 91 fremmødte borgere skulle forholde sig til og det 

bliver spændende at se, hvad konsulenter og arkitekter får ud af de mange input, der blev 

afleveret denne torsdag aften i fritidscentret.  

Næste cafeaften er den 25. april kl. 17-21 og flere borgerne kan sagtens være med.  


